
 

 سرویس سیاســی - یک نماینده مجلس 
گفت: در صورت معرفی وزیر کار به مجلس جلسه 
رأی اعتمــاد به دلیل این که نمایندگان امروز برای 
رسیدگی به حوزه های انتخابیه خودشان می روند 
بعد از بازگشت شان از حوزه های انتخابیه برگزار 

می شود.
احمد علیرضــا بیگی درباره درخواســت 
نماینــدگان از دولت برای معرفی ۳ وزیر صمت، 
بازرگانی و کار گفت: بــرای معرفی مجدد وزیر 
صمــت ابتدا باید تکلیف وزارت بازرگانی معلوم 
شود سپس برایش وزیر معرفی کنیم زیرا به جهت 

قانونی وزارت بارزگانی نمی تواند وجود داشــته 
باشد تا تفکیک صورت گیرد.

ایــن نماینــده مجلس شــورای اســامی 
خاطرنشان کرد: از همین رو دولت اگر می خواهد 
وزیــر صنعت، معدن و تجارت خود را تغییر دهد 
بایــد ۲ وزیر تعــاون، کار و رفاه اجتماعی و وزیر 

صمت را  به مجلس معرفی کند.
وی با بیان اینکه نمایندگان همچنان مُصر بر 
درخواست استیضاح خودشان هستند، عنوان کرد: 
موضوع وزارت بازرگانی یک موضوع ثانویه است 

که باید تکلیفش از جهت قانونی روشن شود.

نماینده مردم تبریز، آذرشــهر و اسکو یادآور 
شــد: آقای قالیباف ریش ســفیدی انجام داد و از 
اســتیضاح کنندگان درخواست کرد که به دولت 
مجــال دهند که ظــرف ۲ ماه تکلیــف وزارت 
بازرگانــی و صنعت به اضافه کار را روشــن کند، 
نمایندگان استیضاح کننده هم این ۲ ماه را پذیرفتند 
که بــه دولت فرصت داده شــود که تکفیک این 
وزارتخانه انجام شــود یا نشود که هنوز مشخص 

نشده است. 
وی ادامه داد: اســتیضاح بر سر جای خودش 
است و این یک موضوع جدا از وزارت بازرگانی 

است که دولت به دنبال آن است. 
وی درباره معرفی وزیــر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی گفت: باید یک فکر اساســی برای این 
وزارت خانه بعد از باتکلیفی دیده شــود. اساساً 
فرجه سرپرستی هم سپری شده است و نمی دانم 
مجوز لازم را کسب کرده اند یا خیر. وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی یک وزارت خانه بســیار مهم 

است و نباید باتکلیف باشد. 
علیرضا بیگی درباره برگزاری جلسه معرفی 
وزیر پیشــنهادی کار بیان کرد: در صورت معرفی 
وزیــر کار  به مجلس جلســه رأی اعتماد به دلیل 
این کــه نماینــدگان از امروز برای رســیدگی به 
حوزه هــای انتخابیــه خودشــان می روند بعد از 
 بازگشت شــان از حوزه هــای انتخابیــه برگزار 

می شود.

علیرضا بیگی نماینده مجلس:

احتمال برگزاری جلسه رأی اعتماد به وزیر کار بعد از تعطیلات مجلس

رئیس کمیسیون عمران مجلس  :

طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی تقدیم هیات رییسه مجلس شد

7 سیاسی

سیاه کلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی:

هیئت تطبیق مجلس آیین نامه واردات خودرو 
را بررسی کند

ســرویس سیاسی- لطف الله ســیاه کلی در 
حاشــیه جلسه مجلس شورای اســامی در جمع 
خبرنگاران با اشــاره به برخــی جزئیات آیین نامه 
واردات خودرو که از سوی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت)صمت( صادر شــده است، گفت: آیین 
نامــه بالاخره با تمام فراز و فرودهایش به تصویب 
رســیده است اما متاسفانه با وجود اینکه در مجلس 
پیگیری هــای زیادی انجام دادیم تا در تدوین آن با 
مجلس همکاری داشته باشند، اما این اتفاق صورت 

نگرفت.
وی اظهار کرد: براســاس آنچه که در آیین نامه 
آمــده صرفاً امکان واردات خودروهای کمتر از ۲۰ 
هزار دلار فراهم اســت، این در حالی است که باید 
سقف قیمتی ۲۵ هزار دلار تعیین می شد. دیگر ایراد 
آیین نامه واردات خودرو این است که قرار بود بیش 
از ۷۰ الــی ۸۰ درصد خودروهای وارداتی زیر ۲۵ 
هزار دلار و مابقی بالای ۲۵ هزار دلار باشــند چرا 
که امروز در کشــور به خودروهای ویژه ای جهت 
استفاده در راه سازی و مسائل عمرانی و معدنی نیاز 
داریم و خودروهای این نوع از ســال ۲۰۱۴ تاکنون 

وارد نشده است.
این نماینده مجلس خاطرنشان کرد: همچنین 
قــرار بود خودروهای زیر ۲۵ هزار دلار حداقل ۱۰ 
الی ۲۰ درصد تعرفه واردات داشــته باشند اما این 
تعرفه بر اســاس آیین نامه اباغی وزارت صمت به 
صورت شناور تعریف شده است؛ اگر اینگونه باشد 
تصــور کنید خرید یک خودروی ۲۰ هزار دلاری با 
۸۰ تا ۱۰۰ تعرفه واردات دیگر به صرفه نیســت و 
بایــد همان پراید را خریــداری کنیم چرا که پراید 
مقرون به صرفه تر است؛ چرا مردم باید برای خرید 
خودرویــی که قیمت آن ۴۰۰ میلیون اســت، ۸۰۰ 
میلیــون تا یک میلیارد تومان هزینه کنند؟ این اقدام 

بی توجهی به مشتری است.
ســیاهکلی با بیان اینکه »در آیین نامه وزارت 
صمــت بر لزوم  هماهنگــی واردکنندگان و  تولید 
کنندگان تاکید شــده«، افزود: این موضوع موجب 
ایجاد انحصار در بازار می شــود و حتما غلط است. 
بزرگترین مشــکل ما انحصار بازار خودرو اســت 
کــه در اختیار دو تولید کننده داخلی قرار دارد؛ اگر 
مجدداً موضوع واردات را به دو تولید کننده داخلی 

گره بزنیم، عماً دیگر خاصیتی ندارد. 
وی گفــت: اگر با این شــیوه پیــش برویم، 
واردات ۵۰ الــی ۶۰ هزار خــودرو تاثیر زیادی در 

تنظیم بازار خودرو نخواهد داشــت بلکه برای تاثیر 
گــذاری بر بازار باید بیــش از ۱۰۰ الی ۱۵۰ هزار 
خــودرو وارد کنیــم؛ این میــزان واردات بر تولید 
داخل نیز تاثیری نخواهد داشــت چرا که کشــور 
ســالانه بیــش از ۱.۵ میلیون خــودرو نیاز دارد در 
حالی که ظرفیت تولید داخل حداکثر ۷۰۰ الی ۸۰۰ 
هزار خودرو اســت. بنابراین هرچقدر هم که تولید 
 در داخــل افزایش پیدا کند، بــاز هم تقاضا وجود 

دارد.
این عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
تاکید کرد: از هیئت تطبیق قوانین مجلس می خواهیم 
که به روح قانون دقــت کنند؛ روح قانون مرتبط با 
واردات خودرو برای تنظیم بازار پاسخگویی به نیاز 
جامعه، ارتقــای تولید داخل، ایجاد رقابت، کاهش 
قیمت و افزایش کیفیت بوده است؛ اگر قرار است در 
آیین نامه واردات خودرو این موارد رعایت نشود، 
بهتر است اساساً آیین نامه ای برای واردات خودرو 

نداشته باشیم.
ســیاه کلی همچنین درباره عرضه خودروهای 

وارداتــی در بــورس کالا که در آییــن نامه مورد 
تاکیــد وزارت صمــت قرار گرفته، خاطر نشــان 
کــرد: وزارت صمت باید ابتدا ســامانه های خود 
را از جمله ســامانه عرضه درســت می کرد که این 
کار را انجــام نداده اســت؛ از این جهت نقصی در 
 وزارت صمــت وجــود دارد که به ســراغ بورس 

رفته اند. 
وی با بیان اینکه »بورس محل خرده فروشــی 
نیســت، بلکه بورس محل عمده فروشــی است«، 
اظهــار کرد: اگر این گونه باشــد برای خرید ۵ کیلو 
گوشــت نیز باید به بــورس مراجعه کنیم؛ در هیچ 
جای دنیا نیز این گونه نیســت؛ بــا این کار جایگاه 

بورس را نیز جابه جا و به آن لطمه می زنیم. 
من اعتقادی به عرضه خودروهای وارداتی در 
بــورس کالا ندارم و معتقدم که باید عرضه و تقاضا 
را معنــادار کنیم؛ تا زمانی که این اتفاق نیفتد عرضه 
خودرو در بورس یا قرعه کشــی صرفا مسّکن هایی 
هستند که موضوع را به تعلیق در می آورند و مسئله 

را حل نمی کنند.

سرویس سیاســی- رئیس کمیسیون عمران 
مجلس شــورای اســامی از تقدیم طرح تفکیک 

وزارت راه و شهرسازی به هیات رئیسه خبر داد.
محمدرضا رضایی کوچی رئیس کمیســیون 
عمران مجلس شــورای اسامی در پاسخ به سوالی 
پیرامون مطرح شــدن مســئله تفکیک وزارت راه 
و شهرســازی گفت: طرح تفکیــک وزارت راه و 
شهرســازی امروز از کمیسیون عمران تقدیم هیئت 
رئیسه مجلس شده است و بعد از تعطیات تابستانه 

مجلس اعام وصول خواهد.
وی خاطرنشــان کرد: آقــای رئیس جمهور، 
رئیس مجلس و همینطور کمیســیون عمران با این 
طرح موافق هســتند و امیدواریــم که این تفکیک 

انجام شود.
رئیس کمیسیون عمران مجلس همچنین ابراز 
داشــت: موضوع رانش زمین، فرونشســت زمین، 
حاشیه نشــینی، طرح هــای تفصیلــی و طرح های 
جامــع برمی گردد به وزارت مســکن که واقعاً در 
 میان ماموریت های متعدد این وزارتخانه گم شــده 

است.
وی ادامه داد: این ها موضوعاتی هســتند که در 
حوزه مســکن قرار دارد اما اصاً دیده نمی شوند و 
زیر سایه سنگین حوزه حمل و نقل قرار گرفته اند و 
تمرکــز اصلی وزارتخانه بر حوزه حمل و نقل قرار 
گرفته است و راه این مسئله این است که وزارتخانه 

تفکیک شود.

یک عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی با طرح درخواست از هیئت تطبیق مجلس برای بررسی آیین نامه واردات خودرو، گفت: 
روح قانون مرتبط با واردات خودرو برای تنظیم بازار پاسخگویی به نیاز جامعه، ارتقای تولید داخل، ایجاد رقابت، کاهش قیمت و افزایش کیفیت بوده است؛ 

اگر قرار است در آیین نامه واردات خودرو این موارد رعایت نشود، بهتر است اساساً آیین نامه ای برای واردات خودرو نداشته باشیم.
 سرویس سیاسی - آخرین رهبر اتحاد جماهیر شوروی گورباچف »بعد 
از یک دوره طولانی بیماری ســخت« شــامگاه سه شنبه  هفته گذشته چشم از 

جهان فروبست.
میخائیل گورباچف، آخرین رهبر اتحاد جماهیر شــوروی در ســن ۹۲ 

سالگی درگذشت.
بیمارستان »کلینیک مرکزی« روسیه بدون ارائه جزئیات با انتشار بیانیه ای 
نوشــته است که گورباچف »بعد از یک دوره طولانی بیماری سخت« چشم 

از جهان فروبست.
گورباچــف متولد ۲ مارس ۱۹۳۱ )مصادف با ۱۱ اســفند ۱۳۰۹ هجری 
شمسی( بود. او از سال ۱۹۸۵ تا ۱۹۹۱ دبیرکل حزب کمونیست اتحاد جماهیر 
شوروی بود اما دسامبر ۱۹۹۱ بعد از یک کودتای داخلی موسوم به »کودتای 

آگوست« سرانجام استعفا داد و اتحاد جماهیر شوروی هم فروپاشید.
گورباچف از ســال ۱۹۸۵ تا فروپاشــی اتحاد جماهیر شوروی رهبر این 
کشور بود. وی از همان نخستین روزهای زمامداری خود دست به اصاحات 
گســترده اقتصادی و سیاسی در کشور زد. گورباچف در ۲۵ دسامبر ۱۹۹۱ از 
سمت خود کناره گیری کرد و در همان روز اتحاد جماهیر شوروی منحل شد.
وی در اکتبر ۱۹۹۰ به دلیل نقش در پایان جنگ ســرد برنده جایزه صلح 
نوبل شــد. از جمله برجسته ترین اقدامات وی جلوگیری از دخالت نظامی در 
کشــورهای عضو جماهیر شــوروی و عدم اعزام نیروی نظامی برای مقابله با 
جنبش های اســتقال طلب بود. بسیاری در غرب گورباچف را به خاطر پایان 
جنگ ســرد ستایش می کنند اما معروف اســت که او در روسیه از محبوبیت 
کمی برخوردار اســت. علت این را اولاً نقش مهم او در فروپاشــی شــوروی 
و ثانیــاً مصائب اقتصادی پس از آن می دانند. با این حال بعضاً نظرســنجی ها 
اعام می کنند که اکثریت مردم روســیه از اهداف پرســترویکای گورباچف و 

آزادی های حاصل از آن خشنود و راضی هستند.
شیک پوشی او و رفتار باز و بدون تکلفش با همه اسافش تفاوت داشت. 
همسرش، رایسا، بیشتر شبیه بانوهای اول آمریکا بود تا دبیرکل حزب کمونیست 
شوروی. اولین وظیفه او احیای اقتصاد در حال احتضار شوروی بود، که تقریبا 

در آستانه از هم پاشیدن قرار داشت.
همچنین او به اندازه کافی زیرک بود که بفهمد برای موفقیت اصاحات 
اقتصادی، باید همزمان اصاحاتی اساسی در حزب کمونیست انجام شود. راه 
حل پیشــنهادی گورباچف برای این وضعیت دو واژه روسی را بر سر زبان ها 
انداخت. او گفت که کشور به "پرسترویکا"، یا بازسازی، نیاز دارد، و ابزار لازم 

برای این کار "گاسنوست"، یعنی شفافیت و فضای باز است. 
او خطاب به رهبران تشکیات کمونیستی لنینگراد )سن پترزبورگ فعلی( 
گفت: "شــما از بقیه اقتصاد عقب هســتید. اجناس بنجل شما مایه شرمندگی 
هســتند." گورباچف در ۱۹۹۲ بنیاد گورباچف را تأســیس کرد. او در ۱۹۹۳ 
صلیب سبز بین الملل یکی از سه حامی مالی »منشور زمین« را تأسیس کرد. او 
در ضمن به باشگاه رم پیوست. در ۱۹۹۶ گورباچف کاندید ریاست جمهوری 
روســیه شــد اما شــاید به علت عدم محبوبیت اش بخاطر فروپاشیدن اتحاد 

شوروی حدود یک درصد از آرا را کسب کرد.
در ۱۹۹۷ گورباچف در یک آگهی تبلیغاتی فروشــگاه زنجیره ای غذایی 
پیتزا هات حاضر شد. او از این کار قصد کسب درآمد برای »آرشیو پرسترویکا« 
را داشــت. در ۲۵ نوامبر ۲۰۰۱ گورباچف حزب سوسیال دموکرات روسیه را 
بنیان گذشت. این حزب اتحادی از چندین حزب سوسیال دموکرات در روسیه 
اســت. او در می ۲۰۰۴ پس از اختاف با رئیس حزب در مورد موضع حزب 

در انتخابات دسامبر ۲۰۰۳ از سمت رهبری آن استعفا داد.
در ژوئن ۲۰۰۴ گورباچف به عنوان نماینده  روسیه در تشیع جنازه رونالد 
ریگان شــرکت کرد. در سپتامبر ۲۰۰۴ و پس از حمات تروریستی چچن در 
روسیه، رئیس جمهور وقت این کشور ولادیمیر پوتین طرحی برای جایگزینی 
انتخابات فرمانداران محلی با سیســتمی که در آن فرمانداران مســتقیماً توسط 
رئیس جمهور معرفی می شدند و توسط مجالس منطقه ای رأی اعتماد می گرفتند 
ارائه کرد. گورباچف، در کنار کســانی چون یلتســین، این عمل را دوری از 
دمکراســی خواندند و از آن انتقاد کردند. در ســال ۲۰۰۵ گورباچف بخاطر 
نقشش در اتحاد مجدد آلمان ها جایزه »پوینت آلفا« را دریافت کرد. در همین 

سال او دکترای افتخاری از دانشگاه مونستر نیز دریافت کرد.
در بیستمین سال فروپاشی دیوار برلین وی از جانب دولت آلمان دعوت 

شد تا دومینوهای ساخته شده را حرکت دهد و آن ها را بیندازد.

 سرویس سیاســی - فقط از اول 
مهرماه ۱۴۰۰ تا پایان تیرماه ۱۴۰۱ یعنی 
صرفا در عرض ده ماه در دولت شــما، 
معادل ۱۳۴ هزار میلیارد تومان پول چاپ 
شده اســت که اثر نقدینگی آن فراتر از 

۱۰۰۰ هزار میلیارد تومان می باشد.
عبدالناصــر همتی، رئیس اســبق 
بانک مرکــزی، با انتشــار ویدئویی از 
سخنرانی ابراهیم رئیسی نوشت: جناب 
آقای رئیسی ضمن تبریک هفته دولت، 
بنظرم در خصوص ساز و کار و نیز شیوه 
استقراض از بانک مرکزی و خلق پول پرقدرت، اطاعات درست به شما نداده اند.

عبدالناصر همتی، رئیس اسبق بانک مرکزی، با انتشار ویدئویی از سخنرانی 
ابراهیم رئیســی نوشت: جناب آقای رئیسی ضمن تبریک هفته دولت، بنظرم در 
خصوص ساز و کار و نیز شیوه استقراض از بانک مرکزی و خلق پول پرقدرت، 
اطاعات درست به شما نداده اند. فقط از اول مهرماه ۱۴۰۰ تا پایان تیرماه ۱۴۰۱ یعنی 
صرفا در عرض ده ماه در دولت شما، معادل ۱۳۴ هزار میلیارد تومان پول چاپ شده 
است که اثر نقدینگی آن فراتر از ۱۰۰۰ هزار میلیارد تومان می باشد. در کنار شوک 
حذف ارز ۴۲۰۰ بخش از فشار تورمی ناشی از همین خلق پول و نقدینگی است.

درگذشت گورباچف 

پاسخ  همتی به رییس جمهور: 

 در ده ماه اخیر ۱۳۴ هزار میلیارد 
تومان پول چاپ شده است

مرگ خاموش 

خط قرمز 

فروش اینستاگرامی ها 

دو امام جماعت مسجد 

مرگ دلخراش ده زن 

ربطی ندارد

به کجا وصل است؟

ارزان می کنیم

ناظر شرعی 

نظارت ۸۵ میلیون ایرانی 

۴۰ درصد ارزان شد

خدا کند طالبان نبینند

حجت الاسام مختاری گفت: در حال حاضر جهان پزشکی، چون از درمان 
اعتیاد عاجز مانده به نوعی یک شگرد به کار برده که میگوید اعتیاد ناشناخته است 
و به عناوین مختلف می خواهد اعتیاد را جرم تلقی کند؛ مثاً آن را مرموز، لاعاج، 
پیش رونده قلمداد می کنند تا اگر در این راه به نتیجه ای نرسیدند، توجیه داشته 
باشند. حجت الاسام مختاری - مصرف سیگار و قهوه بالاترین آسیب بعد از 

مصرف مواد مخدر را دارد و نوعی مرگ خاموش محسوب می شود.

معاون دادستان مرکز استان خراسان رضوی گفت: حفظ امنیت خانواده ها 
و نوامیس در بوستان های شهری خط قرمز ماست و دستگاه قضا از هیچ اقدامی 

برای حفظ امنیت این اماکن فروگذار نخواهد بود.

به دلیــل کندی اینترنت و اختــال در توزیع پهنای باند در مردادماه ۱۴۰۱ 
فروشگاه های فعال اینستاگرامی تا ۳۵ درصد از بازدید و تا ۵۰ درصد از فروش 

خود از طریق اینستاگرام را از دست داده اند.

دو فرد، دو امام جماعت در قم را مورد ضربه و شــتم قرار داده و مجروح 
کردند. حجت الاســام بوستانی امام جماعت مســجد متحدالمومنین قم، از 
روحانیون مضروب این حادثه در خصوص وضعیت جســمی خود و حجت 
الاسام حیدری گفت: بنده از ناحیه دست مجروح شده ام و تمام بدنم کبود است 
و حجت الاسام حیدری در بیمارستان بستری است که باید عمل جراحی شود.

هشتم شهریور بر اثر برخورد یک دستگاه تریلی با مینی بوس حامل کارگران 
فصلی در محور جاده ای شــهرک اندیشــه و پل کابلی شــهر شوشتر در استان 
خوزستان، ۱۶نفر کشته و ۹نفر مصدوم شدند. جان باختگان این حادثه از کارگران 
مزرعه کشاورزی بودند که از محل سکونت خود در حال حرکت به محل کار 
بودند. در بین جان باختگان تعدادی زن کارگر هم دیده می شود. نماینده کارگران 
در شــورایعالی حفاظت فنی وزارت کار در ارتبــاط با این حادثه ی دردناک به 
مساله ی بی توجهی به جان کارگران و رفت و آمد با سرویس های ناایمن اشاره 
می کند و می گوید: خبر تصادف دلخراش کارگران فصلی مزارع شوشتر، کارگران 
را عزادار کرد. در این سانحه ۱۰ نفر زن و ۶ نفر مرد جان خود را از دست دادند؛ 

این حادثه کاماً قابل پیشگیری بود، اما متاسفانه سهل انگاری شد.

معــاون پارلمانی رییس جمهور با اشــاره به اینکه اخیرا با معاون پارلمانی 
وزارت راه و شهرسازی صحبت داشته ام، گفت: وی به بنده گفت مهندس رستم 
قاسمی به خاطر مشکل جسمی و عمل پزشکی در سر کار حاضر نشده و همین 
موجب بروز شایعاتی شده، اما برخی نمایندگان هم به دیدار وی رفته اند و ایشان 
به کار خود ادامه خواهند داد. حســینی درباره بازداشــت اخیر یکی از مسوولان 
وزارت راه گفت: با هر فرد متخلفی در هر وزارتخانه و دستگاهی برخورد خواهد 
شــد. افراد دیگری هم بوده اند که وقتی تخلف آن ها برای دولت مشخص شده، 
برکنار شــده اند و دســتگیری این فرد ربطی به اینکه رستم قاسمی در محل کار 

حاضر نشده، ندارد . 

رئیس پیشــین ســازمان تربیت بدنی گفت: چرا وزارت ورزش و آقای 
سجادی ساکن نشسته و هیچ اقدامی نمی کند، امروز اگر جلوی این وضع گرفته 
نشود از فردا هر کسی که مسبب وضع خراب است به خودش اجازه می دهد به 
عرصه کار بازگردد و از همه هم طلبکار باشد. هاشمی طبا گفت: تصور می کنم 
آقــای تــاج روابط خاصی با برخی افراد دارد که جرات کرد کاندیدا ها شــود و 
متاسفانه افراد رسیدگی کننده ایشان را تایید صاحیت نیز کردند و بدتر از همه 
و صدافسوس که ریاست نیز به ایشان رسید. *نمی دانم کار این مملکت به کجا 
رسیده که فردی که برخاف همه قوانین و معیار ها مربی خارجی به کشور آورده 

و ضرر زیادی را به ملت تحمیل کرده، دوباره در صدر مدیریت قرار می گیرد.

رستم قاســمی با بیان "مسکن را برای خانه دار شدن مردم ارزان می کنیم. 
" گفت: فرمایشات رهبر معظم انقاب مسئولیت ما را در بخش مسکن بیش تر 
کرد. قاسمی با یادآوری این که فاصله عرضه و تقاضای مسکن ناشی از عدم انجام 
اقدامات لازم در بخش مسکن در حوزه مسکن در دولت گذشته است و باعث 
افزایش قیمت شــد، اظهار کرد: برای اجرای اقدامات دولت سیزدهم در بخش 
مســکن باید زیرساخت ها فراهم می شــد که یکی از این کار ها طراحی سامانه 

ثبت نام و شناسایی اراضی مورد نظر و طراحی سایت ها بود.

صالح آبادی  رئیس کل بانک مرکزی گفت: نگاه ما این است که نظارت ها 
را سیستمی پیش ببریم. طبیعتا کسی دوست ندارد آنچه خاف شرع است، انجام 
دهد که ربا جزو سنگین ترین گناهان است. رئیس کل بانک مرکزی خاطرنشان 
کرد: تشخیص این موارد نیز با شورای فقهی بانک مرکزی است. مصوبات شورا نیز 
باید در شبکه بانکی رعایت شود. وی افزود: از هر بانک یک نفر باید عضو کمیته 
تطبیق شرعی بانک ها باشد که منوط به دریافت گواهی بانکداری اسامی است. 
این افراد وظیفه دارند به بانک کمک کنند که با بانکداری اسامی تطابق بیشتری 
پیدا کند و البته لزومی ندارد روحانی باشد و ماک آزمون بانکداری اسامی است.

وزیر امور اقتصادی و دارایی عاج بلند مدت فســاد در کشــور را، منوط 
به شــفاف کردن اقتصاد و امکان نظارت ۸۵ میلیون ایرانی بر اموال، دارایی ها و 

صورت های مالی دولت و شرکت های دولتی عنوان کرد.  

ایرنا در گزارشــی به نقل از دبیرکل اتحادیه بنکداران مواد غذایی نوشت: 
با توجه به افزایش برداشــت محصول در شــمال کشور، قیمت برنج ایرانی ۴۰ 
درصد و برنج خارجی ۱۵ درصد کاهش قیمت داشــته اســت. اکنون افزایش 
۳۰ درصدی تولید برنج ایرانی، رکود بازار، پرُ بودن انبار ها از برنج ایرانی ســال 
گذشته، رفع ممنوعیت واردات برنج و ذخایر کافی برنج موجب کاهش قیمت 
این محصول شده است. اکنون با توجه به کاهش قیمت این محصول در بازار، 
هموطنان می توانند برنج ایرانی را با قیمت های مناسب خریداری کنند.  در حال 
حاضر قیمت هر کیلوگرم برنج ایرانی طارم گیان ۸۲ هزار تومان، هاشمی ۷۲ 

هزار تومان، فجر ۴۲ هزار تومان و ندا ۳۲ هزار تومان شده است.

محمدعلی ابطحی در واکنش به مصاحبه محمد صالح هاشمی گلپایگانی، 
دبیر ســتاد امر به معروف و نهی از منکر در توییت نوشــت: »خدا کند مصاحبه 
رییس ستاد امر به حجاب )معروف سابق( را طالبان نبینند. کلی ابتکارات جدید 
یاد می گیرند.« هاشمی گلپایگانی در گفتگوی مورد اشاره گفته بود: »اگر شخصی 
در معابر عمومی مثل مترو رعایت حجاب نکند؛ دوربین مترو از او عکس می گیرد 

و یک مبلغ اثرگذار جریمه و برایش پست می شود.«

اخبار ویژه ...

 از هیئــت تطبیــق قوانین مجلس مــی خواهیم که به روح قانــون دقت کنند؛ 
روح قانــون مرتبــط بــا واردات خودرو بــرای تنظیم بازار پاســخگویی به 
نیــاز جامعه، ارتقای تولید داخل، ایجاد رقابــت، کاهش قیمت و افزایش کیفیت 
بوده اســت؛ اگر قرار اســت در آیین نامــه واردات خودرو ایــن موارد رعایت 
نشــود، بهتر اســت اساســاً آیین نامه ای برای واردات خودرو نداشته باشیم
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